
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

 referat: Tirsdag den 2. november 2021  

Klokken 19-21  
Afbud: Jesper, Marija, Rikke, Stine, 

Mødeleder: Sofie 

 

1. Godkendelse af referat 
 
godkendt 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
 
godkendt 

 

3. Elevernes trivselsmåling - Annette fremlægger trivselsmålingen. Vi drøfter resultaterne og 
tager stilling til om der er behov for indsatser. 
 
Trivselsmålingen er medsendt indkaldelsen. 
Bestyrelsen har den oplevelse fra forældremøderne at medarbejderne er gode til at tage 
målingerne op til møderne. 
Målingerne er også flotte – det er fortsat toiletterne der udfordrer. 
Medarbejderne har fokus på at tale med eleverne om de ting der springer i øjnene i den 
enkelte klasses målinger. 
Målingerne er taget før sommerferien. 
De sammenlagte klasser på sidste års 9. årg. svarer positivt. 
Kedelige timer – det kan være svært at gennemskue hvordan eleverne sådan helt definerer 
at en time er kedelig. 
Generelt er det gode samtaler, ledelsen har med teamene, hvor ledelsen er undersøgende 
på, hvad der er på spil i de forskellige klasser. 
Flot trivselsmåling – som hvert år. 
Skolens forebyggelses- og trivselsplan revideres hvert år ift det der nu rør sig både lokalt og 
nationalt 

  



 

 

4. Princip om klassesammenlægninger til endelig vedtagelse - Annette har på baggrund af 
vores drøftelser på mødet i september lavet et endeligt bud på princippet om 
klassesammenlægninger til vedtagelse. 
 
Det reviderede princip er medsendt. Revideringen er på baggrund af feedback fra 
bestyrelse og medarbejdere. 
 
Med små forståelses og korrektur indspark er princippet klar til godkendelse. 

  

5. Rynkebyløbet - Majbritt har bedt om, at vi tager endelig stilling til, hvorvidt Rynkebyløbet 
igen skal gennemføres. 
 
Det er et gammelt elevråd der har vedtaget at der skal være Rynkebyløb er gået ud for lang 
tid siden. 
Det er problematisk med reklame og at sponsoraftaler kan udstille ulighed og forskelle i 
familiers forskellige formåen. 
 
Skal debatten tages i det nye elevråd? Skal bestyrelsen bare beslutte at vi ikke vil have 
koncepter som Rynkebyløbet? 
Skal bestyrelsen sammen med elevrådet lave vores eget velgørenheds arrangement? 
 
Det kunne være fint ikke at støtte Rynkeby men stadig give plads til det dannelses- og 
samfundsmæssige værdifulde i at gøre noget for andre. 
 
Forslag – debatten deles op i to. Rynkeby og lignende kommercialisering ja eller nej. 
Hvis nej skal det så erstattes af noget andet og i givet fald hvad. 
Elevrådet skal inddrages ift hvad er det de gerne vil - hvad er vigtigt for dem – hvad har 
værdi. 
 
Bestyrelsens forældrerepræsentant tager drøftelsen og vender så tilbage ift den 
principielle beslutning om kommercialiseringen. 

 

6. Meddelelser 

• Elevråd 

 

• Skolen 

Der er samtaler til en pædagogstilling den 24.11 fra omkring kl 16.00. 
Der er mange medarbejdere der afvikler restferie resten af skoleåret 
 



 

 

• SFO 

 

• Formanden 

 

7. Hvad skal der informeres om? 

 

8. Punkter til næste møde 

 

9. Evt. 

Motionsløb henvendelse fra en forældrer i 7. årg: 
Forældrehenvendelse på at der i ungeskolen kun kunne vælges mellem hyggegåtur eller 
stafet – forkert signal at hyggetur er motion. Der er et udvalg der har planlægningen. 
Punktet flyttes over i årshjulet og de relevante medarbejdere indkaldes. 
Lejrskole henvendelse fra forældre 7. årg: Spørgsmål på om pengene fra de ikke afholdte 
lejrskoler kan gå videre til deres sidste lejrskole – pengene til overnatning er tabt når man 
aflyser. Medarbejdernes timer er også væk. Det er sket to gange for den årgang pga 
corona. 
Cykelhjelm: der er mange af de store elever der ikke har hjelm på når man kigger om 
morgenen. Kan man som skole forsøge at påvirke eleverne til at gøre det. Når man cykler 
med skolen så skal man have hjelm på. 
Møbler i indskolingen: Tages op på næste møde – ellers henvises til tidligere referat, hvor 
der også var spørgsmål om det. 
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